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9, zápis z jednání  Komise kultuiy,  školství  a cestovního  ruchu

2. 9. 2019

Soběslav

Přítomni: l. Molíková, A. Krejčová, P. Srncová, M. Pimperová, J. Palasová, D. Lhotáková

Omluveni:

Program:

1. Informace o jednáni se zástupci Diakonie Rolnička na společné akci,,Rozsvíceni  vánočniho stromu"

2. Návrhy dramaturgie akce,,Rozsvíceni  vánočního stromu"

Add U

Komise se seznámila se závěry z jednárí  předsedkyně komíse se zástupci Diakonie Rolnička týkajicí se

společné akce,,Rozsvícení  vánočniho  stromu" pro rok 2019. Zástupci Rolníčky souhlasí s uspořádáním společné

akce v sobotu  30. 11. 20'19 na náměstí  Republiky  od 1l do 17 hodin.  V režii Rolničky zůstává tradični jarmark

s prodejem výrobků a drobného občerstvení spolu s ukázky řemesel a lidových zvyků.

Add 2/

Komise doporučuje rozšířit možnosti občerstvení o dalši stánky, tato možnost je v jednám s vedeni Rolničky.

Komise navrhuje upravit dramaturgii,,Rozsvícení  vánočního stromu" s ohledem na osloveni cilových skupin, které

akci navštěvuj.  Program chceme zaměřit především na rodiny s dětmi a seniory, kteň tvoři nejpočetnějši

návštěvníky. Pro íetošní,,rozsvícení"  navrhujeme vlastní dramaturgii bez zapojem Radia Blamk.

Návrh dramaturgie:

- oslovit mistní soubory, sbory a školy, zda by se mohly podílet na hudebním programu

- oslovit např. Sobik, DDM, dobrovolné hasiče zda by zajistily doprovodný program pro děti (např. tvořeni,

pohádková cesta, ukázky apod.) - hudební vystoupeni hl. hosta (oslovem cilové skupiny -  dospěli, senioři)

- hudebni vystoupení zpěvačky Jany Richterové (oslovení cílové skupiny -  děti)

- moderátor/moderátoři  -  navrhujeme vybrat šikovné místni studenty z gymnázia

- prostor před vánočním stromem - navrhujeme ho doplnit,,světelným  betlémem", v rámď jednoho dne konáni

akce navrhujeme umístit živá zvířata (ovce, oslika) do ohrádky nedaleko stromu

S ohledem na technické zajištěni akce je potřeba zapůjčit zastřešené podium, orientační cena pronájmu podia je

15. OOO Kč.

Vzhledem k celodenní kulturní akci navrhujeme vyhradit rozpočet na uhrazení nákladů s akcí spojených, tzn.

podium, honoráře umělců, případně materiál na tvoření pro děti a drobné dárky.

S průběhem akce byl seznámen pan starosta a program je v jednáni s panem Valešem.

Termín příštího jednání: 2. týden v září 2019

Zapsala: Michaela Pimperová, 3. 09. 2019


